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Bin Zhi 

Beijing 

+86 10 8525 5525 

bin.zhi@hankunlaw.com 

PRACTICE AREAS 
◼ Private equity and venture capital 

◼ Mergers and acquisitions 

◼ Foreign direct investment 

◼ General corporate 

◼ Capital markets 

PROFESSIONAL EXPERIENCE 
Mr. Zhi joined Han Kun Law Offices in September 2012, where he specializes in domestic and 

international IPOs, mergers and acquisitions, incorporations and corporate restructurings, and foreign 

direct investment.  He has represented many Chinese and international companies in a wide variety 

of cross-border transactions in different industries such as telecommunications, internet, information 

technology, energy, consumer goods, healthcare, biotechnology and pharmaceuticals.  Mr. Zhi is 

knowledgeable of PRC industrial policies, corporate structures, capital operations, financial planning, 

and investment and project management. 

From May 2005 to August 2012, Mr. Zhi practiced as a lawyer and was a partner at DeHeng Law 

Offices in Beijing.  Prior to that, he practiced with King and Wood Law Firm and another Chinese 

law firm. 

EDUCATION 
Mr. Zhi received a Bachelor of Law degree in 2000 from China University of Politics and Law. 

QUALIFICATIONS 
Member of the PRC Bar 

HONORS AND AWARDS 
Highly Recommended Partner (The Legal 500, 2017) 

WORKING LANGUAGES 
Chinese, English 
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智斌 

北京 

+86 10 8525 5525 

bin.zhi@hankunlaw.com 

业务领域 

◼ 私募股权和风险投资 

◼ 兼并和收购 

◼ 外商直接投资 

◼ 一般公司事务 

◼ 资本市场 

工作经历 

智律师从 2000 年起开始从事律师工作，在加入汉坤之前，在金杜律师事务所和德恒律师事务

所分别工作多年。智律师从 2012 年 9 月起一直在汉坤律师事务所工作。 

智律师专长于境内外上市、重组、兼并收购、创业投资及私募股权投资和外商投资等业务，

对相关产业政策、架构设计、资本运营、财务安排、产业投资、项目运作等有具体、深入的

了解和丰富的实务经验。智律师代表的客户广泛而多元，既有跨国公司和知名企业，也包括

许多初创企业和正在快速成长的公司，涉及互联网、电信、信息技术、能源、消费品、生物、

医疗和制药等行业。 

教育背景 

智斌律师于 2000 年获中国政法大学法学学士学位。 

执业资格 

中华人民共和国律师执业资格 

荣誉与奖项 

获得重点推荐的合伙人（The Legal 500，2017） 

工作语言 

中文、英文 


